
Mladinski seminar
v Poreču

šišenska OK ZSMS je v Poreču
pripravila tridnevni seminar, ki se ga
je udeležilo okoli 100 predstavnikov
iz mladinskih osnovnih organizacij.
Po udeležbi sodeč so se mladinci lo-
tili tistih pravih, žgočih tem, kot je de-
nimo povezovanje usmerjenega
izobfaževanja z gospodarstvom. To
je kamen spotike mladim saj tovrstno
izobraževanje ni prineslo željenih
rezultatov. Mladezlasti skrbi dejstvo,
da nivo znanja pada, da socialna di-
ferenciacija ostaja, da je izobraže-
vanje preveč prilagojeno problemom
v gospodarstvu in da usmerjeno izo-
braževanje ne razvija vseh sposob-
nosti učencev. In kot je dejal član
predsedstva UK ZSMS Roman Lav-
tar, usmerjeno izobraževanje ni
samo ključni problem mladih, ampak
tudi nadaljnjega razvoja družbe nas-
ploh. V razpravo se je vključil tudi
predsednik Izvršnega sveta občine
Šiška Peter Hočevar, ki je mladim
orisal gospodarski položaj v občini,

za katerega je dejal, da je kljub teža-
vam spodbuden. Da je ta tema za-
nimiva za mlade.so potrdili s števil-
nimi vprašanji,na katera je tovariš
Hočevar zelo rad odgovarjal, pa tudi
sicer je dejal, da je ta tema še kako
dobrodošla mladim, ki bodo danes
— jutri združevali delo v delovnih or-
ganizacijah. Očital pa je mladim iz
združenega dela, da se premalo za-
nimajo za nadaljnji razvoj svojih de-
lovnih organizacij. Pričakovati pa je
bilo, da bo razprava o štafeti mlado-
sti razvnela mlade. Delegati so si bili
edini, da sedanja oblika praznovanja
ne ustreza. Mnenja pa so se kresala
okoli plakata. Okusi so pač različni, a
obsodili so način, kako je bila ta pro-
blematika predstavljena javnosti.
Sicer pa, v tej poplavi informacij in
dezinformacij je bilo še kako potreb-
no, da so mladi povedali svoje mne-
nje, je ob koncu dejal Jože Školč,
član predsedstva UK ZSMS.
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